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Bestyrelsesmøde den 5. februar 2020 kl. 19.00.  

Tilstede: Arne, Tina, Jan, Marianne, Joan og Elisabeth (referat), Martin fra kl. 

19.30. 

 

1. Referant 

Elisabeth. 

 

2. Placering af borde, bænke og blomsterkasser?  

Det drøftes, hvem skal være tovholder på dette, og besluttes at Tina og 

Marianne taler med Thomas om det. 

 

3. SMS-service 

Jan orienterer om problemet med, at ikke alle har meldt sig. Han foreslår, at vi 

skal lave et opslag på hjemmesiden, hvor der står, at vi har en SMS-service, 

hvor man får besked, når der er driftsproblemer. Det aftales, at Jan sender et 

opslag til Elisabeth, som kan lægge det på hjemmesiden.  

Arne foreslår, at vi laver en runde i afdelingen og fortæller beboerne om 

mulighederne og evt. tilbyder at hjælpe med at blive tilmeldt. Dette kan gøres 

i forlængelse af, at AAB har sendt et spørgeskema ud på mail med 

tilfredshedsmåling. 

Det aftales, at runden i afdelingen foretages inden for ca. en måned. Arne 

laver en plan for det. OBS at hjemmesiden skal ryddes op først. 

 

4. Oprydning af hjemmeside 

Elisabeth orienterer om de ændringer hun, Jan og Arne har talt om vedr. 

Kontakt, Info til beboere osv. Forsiden kan bruges til her & nu-beskeder, 

hvilket kan designes som en stor flade med links til artikler, som kan arkiveres 

under menupunktet ”Nyt fra driften”. Desuden slettes alle private telefonnumre 

og mailadresser på enkeltpersoner i bestyrelsen, og der etableres en tydelig 

kontaktside. Dertil kan tilføjes en kalender. 

Elisabeth vil etablere dette efter 20. februar. 

 

5. Hjertestarter 
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Opfølgning på afdelingsbeslutning om at undersøge mulighed for opsætning af 

hjertestarter. Martin har tilbudt at sætte hjertestarter op – den skal sidde 

udenfor. 

 

6. Eventuelt 

a. Marianne spørger, om Fælleshuset er reserveret til alle vores 

arrangementer. Arne svarer bekræftende. OBS: Fra kl. 7-16 på 

hverdage kan Fælleshuset ikke udlejes. 

  

b. Problematik omkr. katte. Der har været en større runde med 

indfangning af løse katte, og der er fanget en del beboerkatte.  

 

c. Fremover skal det tages op som punkter på dagsordenen, hvis der 

er uløste spørgsmål i AAB-mailen. 

 

d. Jan har foreslået en bytte-tavle i vaskeriet. Martin har tilbudt at 

ordne det. 

 

7. Ekstraordinæragfdelingsmøde. 

Referat særskilt p.g.a. lukket møde. 

 

 


